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Abstract (en)
The backrest has a curved shell (1) which may hold a cushion. There are two rows of engagement clips (4) on either side of the two tubular frame
members (2). The engagement members have teeth on their edges which may be bent over to engage rectangular holes (6) near the edges of
rectangular cover plates or fastening plates (5). There are recesses (3) in the shell for the backrest and there are holes in the frame tubes near their
ends to accommodate locking pins.

Abstract (de)
Eine Rückenlehne zur Befestigung an den Holmen (2) eines Sitzmöbels umfaßt eine Trägerschale (1) mit Ausformungen (3). Diese Ausformungen
(3) sind beidseits durch Zahnleisten (4) flankiert. Mittels der Ausformungen (3) wird die Trägerschale (1) auf die Holme (2) aufgesetzt. Danach
werden Rastschieber (5) mit den breiten Teilen ihrer Öffnungen (6) über die Zähne (7) der Zahnleisten (4) geführt und anschließend parallel
verschoben. Dadurch treten die Zähne (7) in die Verengungen der Öffnungen (6) ein, verriegeln mittels ihrer Nasen die Zahnleisten (4), und fixieren
damit die Trägerschale (1) an den Holmen (2). <IMAGE>
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